
 

2019-09-26 

Till Leksands fullmäktige, Kommunstyrelsens ordförande 

 

Interpellation om byutveckling i Djurabygden 

I samband med nedläggningen av Djura skola skulle det tas fram en plan för 
byutveckling i Djurabygden.  En delegation från den politiska ledningen besökte 
orten och träffade bybor. 

Sedan dess har det varit tyst. Ingen information eller uppföljning har kommit till 
Bygdepartiets kännedom. 

Bygdepartiet vill därför ha svar på följande frågor: 

 

1. Vad kom man fram till efter inledande besök på plats? 
 
 

2. Vem eller vilken instans jobbar med frågan idag? 

 

3. När sker avstämning och i vilket forum ska uppföljning och redovisning 
ske?? 

 

Jimmy Karlsson, Bygdepartiet 

 

 

 


